
Referat fra bestyrelsesmøde i Børnenes Ø 
 

Dato: 30.11.21 

Tidsrum: 19.00 – 21.30 

Referent:  Jesper Dolleris 

 

Navn: Tilstede: Fraværende: Navn: Tilstede: Fraværende: 

Bestyrelse: Suppleanter: 
Jesper Dolleris ☒ ☐ Natasha Andersen ☐ ☒ 

Line Bönjesson ☒ ☐ Amalie Bugge ☐ ☒ 

Kasper Hendrup ☒ ☐ Ditte Sangill ☒ ☐ 
Dinah S. Khatir ☒ ☐ Bente Brink ☒ ☐ 
Anna Schröder ☒ ☐    

Leder: Personale: 
Kirsten Vestergaard ☒ ☐ Hanne F. Rasmussen ☒ ☐ 

   Mian Jensen ☒ ☐ 

Referat 
 

Punkt: Handling: 

1. Økonomi  
a. Resultat 2021 
b. Budget 2022 

Resultat for 2021 er ikke endeligt, men 
umiddelbart ligner det et positivt resultat for 
nuværende på DKK 175.000. Af disse penge skal 
der bruges nogle penge i forbindelse med 
ansættelse af nyt personale, hvor der vil skulle 
bruge omkring DKK 60.000. Derudover er der 
også efterspurgt nogle nye ting til institutionen 
fra personalet, og her vil der forventeligt også 
blive brugt nogle penge – forventeligt DKK 
30.000. Forventningen til det endelige resultat 
er derfor forsat positivt liggende omkring DKK 
85.000. 
 
Bestyrelsen har på mødet diskuteret, hvordan 
man skal forholde sig til eventuelt overskud. 
Bestyrelsen har enstemmigt vægtet højt, at 
personalet påskønnes for det store arbejde som 
udføres. Af den grund har bestyrelsen truffet 
beslutning om, at Kirsten har bemyndigelse til at 
disponere over eventuelt driftstilskud til fordel 



for institutionens pædagoger, senest ultimo 
2021. 
 
Budget 2022 – Der er endnu ikke tal for dette. 
Forventes start januar. 
 

2. Fællesordning for eftermiddagsmad 

Kasper & Line har været i dialog med Cafeen. 
Cafeen vil komme tilbage i forhold til en pris, 
som forventes at lande på et prisleje mellem 
DKK 150 – 200 per barn. Målet er at ordning vil 
kunne træde i kraft i starten af det nye år. På 
næste bestyrelsesmøde forventes det, at der 
fremlægges et endeligt oplæg til en 
madordning. 
 

3. Indkøb af el-ladcykler til institutionen 

For nuværende inden respons på de 
ansøgninger vi har ude. Forventningen er også, 
at det er en længere proces. Der arbejdes 
fortsat på flere mulige fondskandidater. 

4. Etablering af gymnastikhold 

Kasper har lagt nogle følere ud, i forhold til 
indkøb af en ”boldkasse” med forskellige 
remedier. Grundet den generelle leveringstid er 
det besluttet allerede nu at igangsætte 
indkøbet. Prisen forventes at lande på DKK 
5.000. Der tages en status på den eksterne 
mulige finansiering på næste bestyrelsesmøde, 
og ellers blev der også drøftet muligheden for 
selvfinansiering. 

5. Velkomstpjece  

Bestyrelsen har gennemgået den aktuelle 
velkomstfolder. Der er ytret ønske om, at der 
tilføjes en liste til vinter- og sommergarderobe. 
Derudover at folderen gøres mere generisk så 
der ikke er så meget vedligehold fremadrettet. 
Anna har påtaget sig opgaven at få lavet de 
krævede små justeringer. Bestyrelsen drøftede 
dertil en generel opsætning af 
velkomstinformation til nye familier i 
institutionen.   



6. Årshjul   

a. Bedsteforældre dag 
06.05.22 – og for fremtiden årligt den første 
fredag i Maj. 

b. Pædagogisk dag 
Kobles sammen med ”Bedsteforældre dag” og 
afholdes derfor 06.05.22 

c. Foredrag v. Anna Stald 
Datoen fastlægges til 19.05.22 – det samlede 
arrangement bliver planlagt når vi kommer 
længere frem.  

d. Julehygge i Børnenes Ø 
Grundet Corona ændres arrangement fra at 
være et forældre arrangement til, at det gøres i 
institutionen hvor der julehygges om børnene. 

7. Eventuelt  

 

i. Der blev på mødet drøftet, at der 
fremadrettet bliver stillet ”blå 
overtræksfutter” frem i garderoben, så 
forældrene fremadrettet kan bruge disse 
ved aflevering/afhentning og ikke 
nødvendigvis behøver tage skoene af.  

ii. Adgangsvejen (Thit Jensens gade) er 
meget befærdet, og der er generel 
utryghed ved den trafikale situation. 
Kasper udfærdiger et skriv til kommunen 
hvor der gøres opmærksom på denne 
problematik. 

iii. Skrald foran legepladsen er fortsat et 
problem. Kirsten vil undersøge hvem i 
kommunen man kan række ud til. Hvis 
dette ikke lykkedes, så vil bestyrelse 
udfærdige et skriv herom. 

8. Punkter til næste bestyrelsesmøde  
 o Sukkerpolitik 

  
 


